
Protokół Nr 12/25 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 30 stycznia 2025 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fiflelski otworzył posiedzenie 

Komisji o godz. 12.04 w biurze rady. 

Radni przyjęli zmieniony porządek obrad jednogłośnie . 

1. Zaopiniowanie planu pracy Komisji. 

2. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 

rok 2024. 

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyodrębnienie z budżetu powiatu 

sępoleńskiego środków na dofinansowanie doskonalenie zawodowego 

nauczyciela . 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

6. Zakończenie . 

Ad. 1. 

Nikt nie wniósł uwag do planu pracy komisji. 

Ad. 2. 

Nikt nie wniósł uwag do sprawozdania z prac Komisji. 

Ad. 3. 

K. Jabłońska Inspektor ds. Zarzadzania Kryzysowego przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za rok 2024. 
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Ad. 4. 

L. Sokulska-Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji ... przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie wyodrębnienie z budżetu powiatu sępoleńskiego środków na dofinansowanie 

doskonalenie zawodowego nauczyciela . 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zapytał o wykorzystanie środków w roku 

ubiegłym. 

L. Sokulska-Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji ...odpowiedziała, że środki zostały 

w większości wydatkowane. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 5. 

Radny M. Chart poinformował, że organ nadzoru Wojewody uchylił uchwałę dot. 

sposobu podziału środków z PFRON. 

K. Jabłońska Inspektor ds. Zarzadzania Kryzysowego poinformowała, że Zarząd 

Powiatu podjął uchwałę w sprawie wydłużonego dyżuru aptek. Od 1 lutego apteka 

Wracam do Zdrowia będzie pełnić dyżury w godzinach nocnych w dni powszednie od 

19-21. br. Dyżury nie uwzględniają niedziel i dni wolnych od pracy. 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zapytał, czy wynagrodzenia pracowników 

zostały zwaloryzowane od nowego roku. 

Otrzymał odpowiedź twierdzącą. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zamknął posiedzenie o godz. 12.30. 

:ewo,dńiczący Koi 

Tomasz Fifielski 


